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Szanowny Pan 
Aleksander Miszalski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 

INTERPELACJA 

w sprawie administracji Urzędu Miasta Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Wysoka inflacja w ostatnich latach doprowadziła do problemów w wielu 

sektorach, w tym m.in. pracowników sektora publicznego. 

W związku z powyższym w trosce o sprawną działalność administracji Urzędu 

Miasta Krakowa oraz jednostek organizacyjnych Miasta Krakowa zwracam się  

z następującymi pytaniami: 

1) Proszę o przedstawienie średnich miesięcznych pensji pracowników 

Urzędu Miasta Krakowa z podziałem na departamenty oraz jednostek 

organizacyjnych z podziałem na stopnie zaszeregowania i z podziałem na 

lata: 2021, 2022, 2023 oraz rok bieżący. 

2) Proszę o informację ile naborów na stanowiska urzędnicze w Urzędzie 

Miasta Krakowa oraz jednostkach organizacyjnych zostało ogłoszonych od 

1 stycznia 2021 r. do dnia dzisiejszego i ile z tych naborów zostało 

nierozstrzygniętych. Proszę również o przedstawienie powodów braku 

rozstrzygnięcia naborów. 

3) Czy w roku 2024 i 2025 planowane są podwyżki dla pracowników Urzędu 

Miasta Krakowa oraz jednostek organizacyjnych? Jeśli tak proszę  

o informację o podziale podwyżek na rodzaj zaszeregowania pracownika. 

4) Jednocześnie zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta, aby  

w przyszłorocznym budżecie  przewidzieć możliwe podwyżki dla 

pracowników Urzędu Miasta Krakowa i jednostek na podobnym poziomie 

20%, jak w ostatnim roku administracji publicznej. 

Z poważaniem, 

Maciej Michałowski 

Radny Miasta Krakowa 


